
Obec Z6kamenn6,029 56 Zhkamenn6 1002

Z6pisnica

zo zasadnutia OZobce Zikamenn6, konan6ho dila 26. ianuina 2018

v zasadaike OcU Zilkamennl



srARo$TA oscs rAx*unruNi

V Zi{kamennom 3"9.01"201"8,

V zmysle $ 1? ods.

predpisov Vds pozyvam rra

uskutCItni

POXVANKA

3" zdkqna 369/1S30 Zb. o obecnarn

zasadnulie Obeendho ;astupitefstva

rriadeni v zneni nesksr{ich

obce Zdkannenn6n ktord sa

v piatok 26. janu{ra ?01S s 17.00 h

v aasadadke OcU Zi*kamennd

Frograrn:

1. 0tvorenie
2, Urienie zapisovatel'a a overovate lbv ri6pisnice

3. Niivrh rozpoft* na r*ky 201"S * ?020

4. $prdva zc rasadnutia kultdrnej kornisie a kornisie abchodu, ceslovnd'ho ruchu, sluiieb

x ver*jnoprosp*$nych prdc

5" Prerokovanie tiadosti s rmenu ndwu ulice

t). KOZne

/. ursKusta

8. lnt*rpeldcie poslancov

9. Z*ver

lng. Milan Vr*bel'

t



7y,/;,la.l''

Poslanci Obecn6ho zastu pitel'stva v 26 kamen nom

Obec Zfkamenn6

lng. Milan Vrdbel'

Starosta obce

Zdkamenn6 LOO?

Ziadost' o zvolanie mimoriadneho zasadnutia

Obecn6ho zastupitel'stva v 26kamennom

Vsfiade s I 12 ods. l zdkona 369/L99O Zb. oobecnom zriadeni vzneni neskoriich

predpisov Ziadame starostu Obce Zdkamenn6 o zvolanie mimoriadneho zasadnutia

Obecn6ho zastupitelstva v Zdkamennom s nasledovnlim programom:

t. Otvorenie

2. Urtenie zapisovatel'a a overovatelbv zSpisnice

3. Ndvrh rozpodtu na roky 2OL8-2020
4. Spr6vy zo zasadnutia kultrirnej komisie a komisie obchodu, cestovn6ho ruchu, sluZieb

a verejnoprospe5nfch prdc

5. Prerokovanie iiadost' o zmenu n6zvu ulice

6. R6zne

7. Diskusia

8. lnterpel6cieposlancov

9. Tiwer

ffi.dr'" l5,a 4" L:)14



Prezenini listina
zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva obce Z6kamenn6o konan6ho dila

26. januhra 2018 o L7.00 h v zasadadke OcU Zirkamenn|

Ing. Milan Vrdbef, starosta obce

Jozef Peil6k, prednosta OcU

Marek BefiuS

Ing. Peter Durd6k

Ing. Vladimir Florek

Karol Glejtek

Milan Groftik

Peter Grofbik

Mgr. Peter Klimdik

Miroslav Koleil

Mgr.Emilia Strydkov6

Ing. Rudolf Traj

Anton Sumihora

Viktoria Vederkovd

Mgr.Marta Glejtkov6, hlavnlf kontrol6r obce



Pritomnf: Marek Beiu3, Karol Glejtek, Mgr. Peter Klimdik, Miroslav Kolefi,
Mgr. Emilia Strydkov6, , Ing. Rudolf Traj,Ing. Peter Durd6k, Milan Grofbik,
Ing. Vladimir Florek, Anton Sumihora, Peter Grofbik, Vikt6ria Vederkovd

Nepritomni:

ialSi pritomni: Ing. Milan VrSbel', starosta obce, Jozef Peri6k, prednosta OcU,
Mgr. N{qta Glejtkovri, hlavn6 kontrol6rka obce, Mgr.?avol Demko, riaditel'
ZS s MS Zhkamenne" Jana Vederkov6, pracovnidka OcU

Za verejnost': Jozef Klimdfk, Anton Paf5k, Mari6n KubaS

Program:
1. Otvorenie
2. Urdenie overovatel'ov z6pisnic e a zaprsov atel a

3. N6vrh rozpodtu na roky 2018-2020
4. Spr6va zo zasadnutia kultrirnej komisie a komisie obchodu, cestovndho ruchu,

sluZieb a verejnoprospe5nych pr6c

5. Prerokovanie Ziadosti o zmenu n6zvu ulice
6. R6zne
7. Diskusia
8. Interpel6cie poslancov
9. Z6ver

K bodu 1.- 2.

Zasadnutie OZviedol Ing. Milan Vr6bef, starosta obce. Kon5tatoval, Ze je pritomn6

nadpolovidn6 viidSina poslancov, preto je zasadnutie uznf$ania schopnd. Chybal iba poslanec

Karol Glejtek, ktory avtzoval kr6tke meSkanie na zasadnutie.

Pisanim z6pisnice poveril Janu Vederkovf, pracovnidku OcU a za overovatel'ov z6pisnice

urdil poslancov Mgr. Emiliu Strydkovf a Ing. Rudolfa Traja. Starosta vyzval pritomnych,

aby sa vyjadrili k navrhovandmu programu, pripadne zmenitm.

S6m navrhol zmenu do programu, a to za(at'zasadnutie OZ zloLenim sfubu pani Viktorie

Vederkovej, ktor6 je ndhradnidkou na uvofneny mand6t za poslanca Viktora Florka' Po

prevereni si v5et(fch okolnosti o minulom zasadnuti OZ skon5tatoval, Ze zasadnutie bolo

pr6voplatn6. NovS poslankyia m61e v3ak vykon|vat manddt poslanca aLpo zloLeni sfubu'

Poslanci s uvedenym srihlasili aketi,e neboli Liadne in6 n6vrhy, hlasovanim s podtom hlasov

za: I0 bol program obecn6ho zastupitefstva schv6leny. Nehlasovali: 1- Vikt6ria Vederkov6,

Nepritomny: 1- Karol Glejtek

Zlozenie sl,ubu poslanca - nfhradnfikv pani vikt6rie vederkovej

Starosta obce vyzval pani Viktoriu Vederkovri k zloLenru sl'ubu poslanca. Po preditani textu

a vysloveni ,,sfubujem", sazada! mand6t novej poslankyne obecn6ho zastupitefstva.



Sl'ub poslancov

,o Sl'ubujem na svoju iest'a svedomie, Ze budem riadne plnif svoje

potirrnorti, ochrail onif ziluimy obce, dodrZiavat' Ustavu Slovenskej

iepubliky, ristavn6 zhkony, zilkony a ostatn6 v5eobecn e zhvdzn€ pr6vne

prepisy a pri qikone svojej funkcie poslanca obecn6ho zastupitel'stva ich

budem uplatfiovato podl'a svojho najlep5ieho vedomia a svedomia.'o

Vikt6ria Veierkov6 ill &:w^,,/

Y Zhkamennom 26. ianuhra 2018



K bodu 3.

Ndvrh rozpodtu na roky 2018-2020

Mgr. Strydkor,d ako predsednidka finandnej komisie obozn6mila pritomnych so stanoviskom

komisie na vyjadrenia poslancov k neschv6len6mu rozpodtu, ktori boli aj inici6tormi zvolania

tohto zasadnutia OZ. Vyjadrenie a spr6va tvori prilohu zitprsnice.

Medziqfm pri5iel na zasadnutie OZ poslanec Karol Glejtek, boli teda pritomnf v5etci poslanci

OZv podte 12.

Miroslav Kolei sa informoval o vydavky na kolumbdriumatieL poZadoval vidiet'tento

projekt, do mu bolo umoZnend, nakol'ko tieto projekty sri k nahliadnutiu na obecnom rirade.

Prednosta OcU informoval o naliehavej potrebe gener6lnej opravy irpravne - vodojemu na

Vy5nom konci. Napriek pokusom n5jst'firmu na tirto gener6lnu opravu, je v ponuke iba firma

z Moravskych Buddjovic - Milan iernj Mont6Ze-opravy-servis. Predstavil pritomnym ich

predbeZnri ponuku a celkovd n6klady nareahzdciu tejto gener6lnej opravy fpravne, ktor6 sri

len orientadn6, nakofko skutodn;f stav opravy irpravne atedavydislenie ndkladov bude moZn6

po fyzickej prehliadke vodojemu touto firmou . Firma je v5ak vel'mi vylaLen|, komunikujir

spolu 2x do mesiaca, ale kedy budri schopni prist'a vykonat' prdce na gener6lke, nevedia

povedat'. S touto opravou sa r6talo aj v rozpodte.

Miroslav Koleil sa informoval o parkovisko pri po5te, je vo vefmt zlom stave a je zato, aby sa

tento rok rffiaIo v rozpodte s jeho opravou.

Starosta uviedol, Ze je potrebnd dat' ho do poriadku, kanalizhcia vSak nie je dokonden6,

prednost' pri pripojeni nakanaliz6ciu mali bltovd jednotky a zdravotne stredisko, tento rok sa

bude pokradovat's kanaliz6ciou kultrirnych domov a policie a odstr6nenie Zumpy.

Je potrebnd v5ak popremy5l'at' ako upravime plochu parkoviska, nakofko jednania so

Slovenskou po5tou o presune do novych priestorov v Polyfunkdnom dome kultiry sri

v zlwercdnej faze a dochvifa bude po5ta prest'ahovan6. Ostane tam teda len Urad pr6ce

a kniZnica. do teda s vyuZitim tychto priestorov.

V tejto srivislosti starosta uviedol, Ze Slovensk6 po5ta poZaduje od obce spolufinancovanie

n6kladov na rekon5trukciu priestorov po5ty v novom PKD. Dal n6vrh spolufinancovat'iba

to, do by mohlo ostat'potom aj obci, ak by sa po5ta rozhodla inak /napr. nov6 WC pri po5te/.

TieL po1adujri zfavu na n6jom. Poslanci dali predbeZn;f srihlas k spolufinancovaniu

a hfadaniu moZnosti irl'avy pri n6jomnom v novych priestoroch.

Miroslav Kolef teda navrhol, nech sa aspof, dast'parkoviska vysype makadamom, k;fm sa

neskondf s pripojenim kanalizdcie a odstr6ni Lumpa.

TreL dalnfvrh spevnit'plochu pri novom cintorine za hornou br6nou tymto makadamom.

Karol Glejtek uviedol, nech sa pri rokovaniach s po5tou twhnairprave otv6racich hodin posty

v Zitkamewrom, zadal r6no od 07.00 hod.

Starosta informoval , Le tieto rokovania uZ viedol tymto smerom viackrlt, nepochodil vSak,

pretoLepo5ta vedie nasu obec podtom obyvatel'ov podl'a podmienok ich sluZieb v mest6ch.

ti.Z usrt trv6 pri rokovaniach na riprave otvfuacichhodfn, a bude v tom pokradovat'.



Ing. Traj ako dlen finandnej komisie uviedol, Ze vo vyjadreniach poslancov neboli presne

stanoven6 sumy poloZiek, ktor6 chceli upravit', z toho d6vodu komisia detailne neskfmala

pre suny konkr6tnych p o loZiek ro zpo dtu vydi s lenri finandne.

Po diskusii sa poslanci uzniesli na tychto irpravach:

N6vrh predloZen6ho rozpodtu obce na rok 2018 bol upraveni v dasti beZn;fch v;fdavkov obce

o sumu 14 000,00 €, a to:

- V podprograme 4.1 Zdsobovanie vodou boli upraven6 vydavky na sumu 7 000,00 €

na ridrZbu fasddy, strechy a vnritomych omietok na vodojeme na Vy5nom konci

- V podprograme 9.1.1. kultrirne a Sportovd podujatia boli rozpodtovand vydavky

zvylene o 7 000,00 € na materi6lov6 vydavky.

Celkovd qfdavky navrhnutdho kapit6lovdho rozpodtu neboli zvysen6.

Boli vykonand nasledovn6 presuny rozpodtovanych finandnych prostriedkov

v kapit6lovom rozpodte:

- Z *cie MK chodnik Poriedie bolo presunutd 50 000,00 € na rekon5trukciu soci6lnych

zariadeni na Obvodnom zdravotnom stredisku

- Z akcie vystavba kompostoviska bolo presunutd 35 000,00 € na gener6lnu opravu

strojov6ho vybavenia ripravne vody a vodojemu na Vysnom konci.

Navy5enie vydavkov v beZnom rczpodteje krytd navy5enim rozpodtovanlfch prijmov

vo vy5ke 14 000,00 € na poloZke vynos dane z prijmu pre rizemnit samospr6vu.

Celkov6 rozpodtovanebeLne prljmy na rok 2018 boli upraven6 na sumu

3 533 478,00 € a

celkov6 rozpodtovanebeLne vydavky na rok 2018 boli upraven6 na sumu

3 233 999,00 €.

po diskusii k n6vrhu rozpodtu bol jednohlasne schv6leny predloLeny ptogramovy rozpodet

obce na rok 2018 s irpravami uvedenymi vySSie.

K bodu 4.

poslanci obdrZali mailom aj spr6vy z komisie kultrirnej a z komisie obchodu, cestovn6ho

ruchu. Tvoria prilohu z6Pisnice.

Marek Beiu5 informoval o stanovisk6ch komisie:

- Situ6cia s parkovanim 6ut podas odpustovej sl6vnosti na hikach pod Kalv6riou.

Je potrebn6 hl'adat' sp6soby, ako tomu predist', aby nebolo parkovanie ai,v takei miere, spolu

s komisiou obchodu a cestovn6ho ruchu sa podas roka budir nad'alej touto otSzkou zaoberat'.

- Pren6jom alt6nkov na Vysnom konci a na ihrisku TJ v Oraviciach



Marek Beiu5 obozn6mil o n6vrhu komisie kultury, aby tieto priestory boli poskyovan6

bezplatne, nakofko tych akcii nie je vel'a podas roka a st prenajimand iba priestory

alt6nkov, nie celej plochy.

Zabezplatnd poskyovanie priestorov bolo 6 poslancov, proti 5 poslancov.

Marek Beius tieZ informoval o Dioch obce 2018. Poslanci uviedli, Ze program tohto

podujatia bol posunuty na komisiu kultriry, jej rilohou je pripravit' program pre v5etky

vekovd kateg6rie a zmestit' sa do qfdavkov tohto podujatia v sume minuldho roka.

Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie spr6vy komisie kultriry a komisie obchodu,

cestovn6ho tuchu, sluZieb a VPP.

K bodu 5.

Starosta informoval o Ziadosti dorudenej na OcU v novom roku, kde obdania vyjadrili

nesrihlas s n6zvom ulice Kov6dov6, ktor6 bola podfa nich ur6Zliv6 pre ich rodinu. Navrhovali

nirzov - Ulica M. Medveckej.

Ing. Durd6k uviedol d'alSi nesirhlas, ktory mu bol doruden;f pred zasadnutim OZ,kde p.

Mari6n lgl6r nesirhlasi s ulicou Podkamennd a NiZny koniec a chce, aby sa cel6 dast'volala

Hlavn6 ulica. TieZ uvied ol, Le pdnIgIfir bol na viacerych stretnutiach OZ,bol tieL prizvany

k rokovaniam o n6vrhoch ulic, do neprijal, a o ndzvoch ulic bol urdite informovany aj

cez internet - na str6nke obce pred schval'ovanim VZN o uliciach.

podas rokovania tohto bodu sa ospravedlnil a odi5iel poslanec Ing. Vladimir Florek,

v rokovacej miestnosti ostalo 11 poslancov.

V sirvislosti s navrhovanymi zmenamibolo potrebnd odhlasovat'n6vrh Dodatku d. 1 k VZN d.

4l10l7 o oznadovani ulic s opravou ulice Kov6dov6 na ulica M. Medveckej, ktory poslanci

obdrZali mailovou poStou. Dodatok tvori prilohu zdpisnice'

poslanci jednohlasne schv6lili /podtom hlasov za: lIl zmenu ninvu tejto ulice a s lfm
Dodatok d.1 k VZN 8.412017 o oznadovani ulic s platnost'ou od 3 1 '03 '201 8'

Dalej dal starosta hlasovat'o druhom n6vrhu - nesfhlasu p. Mari6na lglilra s ulicou

podkamenn6 aNiZny koniec. Zazmenunfnvunehlasoval Liadenposlanec, proti bolo 11

poslancov. Tieto ulice ost6vajir nezmenen6.

Miroslav Kolei uviedol, Ze v obci uZ mali vSetci moZnost' oboznfmit sa s n6zvami ulic,

nakol,ko boli uvedend aj v novin6ch Zdkamendart ktorf obdrZali v kaZdej rodine. Dal5ie

podnety teda doteraz neprisli, je potrebn6 t6mu - ulice uzatvorit', aby sa mohlo pokradovat'

s atlministrativnymi pr6cami ohfadom ulic, nakol'ko platnost'obdianskych preukazov

obdanom doskoro kondia.

K bodu 6.

Starosta predniesol pritomnym poslancom Ziadosti:

- Ziadosf Krest'anskdho spolodenstva KaM, v ktorom poZadujri pravidelny prfspevok na

svoju dinnost' s det'mi a ml6deZou.

poslanci podtom hlasov 11 schv6lili v roku 2018 vy5ku vydavkov na dinnost's det'mi

aml6de2ouv sume 400,00 € / mesadne pte OZ KaM'



- Dalej starosta informoval o dorudenom n6vrhu zmluvy o zriadeni vecn6ho bremena

v prospech Stredoslovenskych elektr6rni - DistribriciaZtlinav pr6ve umiestnenia

a uloZenia inZinierskych sietf a k nim prishichajricim ochrannym p6smam na

pozemkoch obce dotknutych realizitciou stavby ,,Zitkamennd IBV - NiZn;f koniec -
prediZenie NN siete I. etapa".

Poslanci podtom hlasov 11 odsrihlasili podpisanie zmluvy o zriadeni vecn6ho bremena

v prospech SSp Zilina podl'a priloZen6ho zoznamuparciel.

- Ziados( p6na Michala Kurnotu a Martiny Kurnotovej o predaj pozemku EKN parcely
(,. 106618 - orn6 p6da o vymere 1352 m2 k.u. Zakamenn6 patriaci obci o vel'kosti l16

z celkovej vymery pozemku podl'a priloZenej kirpnej zmluvy.

OZ schvafuje odpredat'pozemok obce - E KN parcelu d. 1066/8 - orn6 pdda o vymere 1352
m2 k.ir. Zttkamenn6 vo vefkosti podielu obce 1.16 z celkovej vymery manZelom Michalovi
a Martine Kurnotovym za cenu 15,00 €/ m2 z d6vodu hodn6ho osobitndho zrete|a podl'a $ 9a,

odst. 8, pis. c) Z\kona I381I99I Zb. o majetku obci s platnost'ou uznesenia do 31.12.2018.
Osobitny zretel sa od6vodfuj e tym, Le Liadatelia sri vlastnikmi 5/6 z celkovej vymery
pozemku.

- Ziadost Pavla a Marie Kondelovych o odpredaj pozemkov obce - C KN parcelu d.

37613 - zithrada o vymere 49 m2 a CKN parcelu (,.37712 - zastavan| plocha o vymere

69 m2 a CKN parcelu (,.31713 - zastavand plocha o vymere 39 m2 v k.ir. Zitkamennf,
vyhotovenych na zftklade GP d. 27312017 dna26.09.2017 spolodnost'ou Brandys,
s.r.o. N6mestovo.

OZ schvafuje odpredat'uvedend pozemky z d0vodu hodn6ho osobitndho zretela podl'a $ 9a,

odst. 8 pfs. b) a pfsm. e) za cenu 7,00 €l m2 s platnost'ou uznesenia do 31.12.2018 podtom

hlasov za: I0, proti: 0, zdrLal sa: 1 - Mgr. Emilia Strydkov6.

K bodu 7. -9.
S taro sta informoval p o s lancov o ziimero ch a r ealizov anych aktivit6ch

- Rekon5trukcia soci6lnych zanadeni Obvodn6ho zdravotndho strediska - bola

zrealizovandvyzvana predkladanie cenovych ponrik firiem, je moLne e5te v pondelok

doplnit' azaslat'tuto vyzvu firmdm navrhnutych poslancami OZ
- Oplotenie cintorina - vyzva na predkladanie este nebola zrealizovanl,ketLe nebol

schv6leny rozpodet a s tym vydavky na tento zttmer

- Zilsobovanie Stiepkou - na OcU bola dorudend inform6cia Slovenskdho centra

obstar6vania o zverejneni dod6vatel'a - vyhrala firma STAVOR s.r.o., ktor6 bude

dod6vatefom tejto Stiepky pre obec

- Prebehla kontrola ihrisk v obci, podl'a reviznel spr6vy je potrebn6 odstr6nit'niektord

nedostatky. Starosta tiel vyzval riaditefa ZS s MS o predloZenie koncepcie materskej

Skoly - obsadenie tried v MS v Oraviciach azdroveil koncepciu prerokovat'v Rade

5koly.



V tejto sirvislosti informoval treL o zatvoreni Skoly z d6vodu vysok6ho podtu chorych

deti do 30.01.2018.

Starosta tieZ informoval o pripravovanej oprave mosta v Kru5etnici, a potom v Lokci.

Moment6lne prebiehajri rokovania so Zilinskym samospr6vnym krajom, ako usmeniovat'

dopravu, nakol'ko Kru5etnica je proti prejazdu n6kladnych 6ut a kamionov cez obec. UZ

prebehli viacer6 stretnutia, budirci tytdeilm6 byt' este rokovanie so Zupankou.

Starosta tieZ navrhol odsrihlasit' odmenu hlavnej kontrol6rke obce za jej pr6cu. Poslanci

navrhli 12 %o zplatu, do hlasovanim s podtom 11 schv6lili.

V r6mci bodu interpel6cie sa poslanec Peter Groftik pod'akoval starostovi obce zakupu a

umiestnenie posypovych n6dob v obci, ktor6 uZ d6vnej5ie avizoval.

TieZ pochv firl zakvalitnejSiu ridrZbu ciest podas tejto zimy, cesty sri lepSie a krajSie,

posypov6 sof je kvalitnejSia.

Ing. Rudolf Traj informoval o vyridtovani dot6cie poskytnutbj TJ Tatran v roku 2017, na

zdklade doho doporuduje, aby predseda TJ Tatran m6Le do qf5ky 2000,00 € odsrihlasit'

presuny medzijednotlivymi Sportovymi klubmi s6m, vySSia suma musi byt' uL predloZen6 na

odsrihlasenre OZ.

Ing. Florkov6 uviedla, Le predloLend vyridtovanie dot6cie TJ Tatran zarok2017 ie potrebn6

odsrihlasit' OZ,do bolo aj schv6len6.

Ing. Traj tieZ predlo Lil ndvrho moZnosti dovolit' pouZivanie oknihlych stolov v kultrirnom

dome, nakol'ko bolo zanim viacero mladych. Uvedomuje si, Ze touto ot6zkou sa uZ pred

dasom zaoberali a neschvflili trito moZnost', ale zftujem o okrirhle stoly je st6le viid5i.

Starosta uviedol, Ze probldm je pri presirvani a st'ahovani doterajSich stolov a uskladneni,tteL

pri prekladani sa dasto naSli znrdenl rohy stien aj stoly, a ak chceme mat'priestory nov6ho

kultrimeho domu nad'alej pekn6, nemenil by n6vrh spred niekolkych mesiacov'

poslanci diskusiou dospeli knfnoru, Ze okrirhle stoly sa povolia za predpokladu, Le

n6jomcovia si doterajSie stoly v KD pred akciou sami vypracu a q po akcii vtdtia na pdvodnd

miesto bez po5kodenia stolov aj stien kultumeho domu.

Ing. peter Durd6k sa informoval o osvetlenie v obci, nakol'ko na Poriedi dasto nesvietia svetl6

Starosta uviedol, Ze vnimajri tento probldm, spolu s elektrikarmi presli v5etky svet16, vymenili

sa istide, v5etko bolo v poriadku. Zistili v5ak, Ze ak sa zapni svetl6 na ihrisku na Poriedi'

zadnuskratovat' svetl6 na Poriedi. Tento probl6m sa rie5i, ahladd sa zdroj skratovania.

V tejto sirvislosti tieLIng. Durdak pozvalv5etkych poslancov na zasadnutie stavebnej

komisie, aby spolodne urdili orientadnd disla pre v5etky domy v obci k jednotlivym uliciam.

Ked'Ze uZ nebolo viac pripomienok ani n6vrhov, starosta pod'akoval pritomnym zaidast

a zasadnutie OZ ukondil.



uznesenia oz obce z6kamenn6 zo dila 26. 01. 2018

Uznesenie i. L/20L8

Obecnd zastupitel'stvo obce Zitkamenne

din26.01.2018
schval'uje
program zasadnutia OZpodlapozv6nky s doplnenim bodu - zloLenie sfubu n6hradnej

poslankyne pani Vikt6rie Vederkovej, a to za bodorn programu d. 2.

Hlasovanie:

potreU* tt drum : nadpoloviind vdisina pr{tomnych ,iqr
I \,'

Ing. MilJn Vr6bef
starosta obce

Uznesenie i. 2/2018

Obecnd zastupitef stvo obce Zdkamenne

din26.01.2018
schval'uje
programovy rozpodet obce na rok 2018 s ripravami:

V dasti beZnych vydavkov obce o sumu 14 000'00 €, ato:

- V podprogram e 4.1 Zitsobovanie vodou boli upravend vydavky na sumu 7 000,00 €

na ridrZbu fas6dy, strechy a vnritornych omietok na vodojeme na Vyinom konci

- V podprograme 9.1.1. kultirne a Sportov6 podujatia boli rozpodtovan6 qfdavky

zvylene o 7 000,00 € na materi6lovd vydavky'

celkov6 vydavky navrhnut6ho kapit6lovdho rozpodtu neboli zvySen6',

boli vykonan6 nasledovn6 presuny rozpodtovan;fch finandnych prostriedkov

v kapit6lovom rozPodte:

- Z akcieMK chodnik Poriedie bolo presunutd 50 000,00 € na rekon5trukciu soci6lnych

zariadeni na Obvodnom zdravotnom stredisku

- Z akcievfstavba kompostoviska bolo presunut6 35 000,00 € na gener6lnu opral'u

strojovdho vybavenia ripravne vody a vodojemu na Vysnom konci.

Navy5enie vydavkov v beZnom rozpodte je kryt6 navy5enim rozpodtovan;fch pr{jmov

vo vylke 14 000,00 € na poloZke vynos dane zprijmu pre rizemnri samospr6vu'

Za: 10 Anton Sumihora, Mgr. Emilia Strydkov6,Ing. Peter

Durddk, Ing. Rudolf Traj, Ing. Vladimir Florek, Marek

Beiu5, Miroslav Koleri, Mgr. Peter Klimdik, Milan
Grofbik, Peter Grofdik

Proti: 0

ZdrLalsa: 0

Neprftomni: 1 Karol Gleitek

Nehlasovali: 1 Viktoria Vederkov6



Celkov6 rozpodtovanebeLne prljmy na rok 2018 boli upravend na sumu

3 533 478,00 € a

celkov6 rozpodtovanebeLne vydavky na rok 2018 boli upravend na sumu

3 233 999,00 €.

lllasovanie:

Uznesenie i. 3/20L8

Obecnd zastupitef stvo obce Zdkamennd

dia26.01.2018
berie na vedomie
programovy rozpodet obce na roky 20 1 9 - 2020.

Illasovanie:

t

f'u
Ing. Milan Vr6bef

starosta obce

ng
starosta obce

Uznesenie i. 4/2018

Obecn6 zastupitef stvo obce Zitkamennd

dia26.01.2018
schval'uje
bezplatn1poskytovanie priestorov alt6nku na Vy5nom konci a alt6nku na ihrisku TJ

v Oraviciach pie obdanov obce Zfikamenne na organizovanie srikromnych akcii.

Zaz t2 Anton Sumihora, Mgr. Emilia Strydkov6, Ing. Peter

Durd6k, Ing. Rudolf Traj, Ing. Vladimir Florek, Marek

Beiu5, Karol Glejtek, Miroslav Kolei, Mgr. Peter

Klimdik, Peter Groftik, Viktoria Vederkov6, Milan
Groftik

Proti: 0

Zdri,alsa: 0

Nenritomni: 0

Nehlasovali:
Potrebnd kvorum : 3/5 vietkich posloncov

MilCn Vr6bell

Zaz 6 Marek Beiu5, Karol Glejtek, Miroslav Kolei, Anton

Sumihora. Mgr. Peter Klimdik, Milan Grofbik

Proti: 5 Mgr. Emilia Strydkov|,Ing. Peter Durd6k,

Ins.Rudolf Trai, Peter Grofbik, Vikt6ria Vederkov6

ZdrLalsaz 0

Nepritomni: I Ins. Vladimir Florek

Nehlasovali:
potrebne kv6rum : nodpoloviind vaiiina pritomnych

;r Ing. Milan Vr6bef
'' '; : starosta obce



Uznesenie d. 5/20L8

Obecnd zastupitef stvo obce Zitkamenne
din26.01.2018
berie na vedomie
spr6vy z komisie kultriry a z komisie obchodu, cestovn6ho ruchu, sluZieb a VPP.

Ing. Milari Vr6bel'
starosta obce

Uznesenie i. 612018

Obecn6 zastupitef stvo obce Zftkamennd
dia26.01.2018
sa uzn65a
na Dodatku d. i k VZN d. 412017 o oznadovani ulic a inych yerejnych priestranstiev

a dislovani stavieb na uzemi obce Ztkamenn6 s platnost'ou od 3 1 '03 .20 1 8.

Hlasovanie:

Potrebne kvorum : 3/5 vietk'ich poslancov

Ing. Milan Vr6bef
starosta obce

Uznesenie i. 7/2018

Obecnd zastupitef stvo obce Zftkamennd
dna26.01.2018
zamieta
Ziadost'p6na Mari6nalglilrao zmenu ntavuulic NiZn;f koniec a Podkamennd na ulicu

Hlavn6.

Hlasovanie:

Za: 11 Anton Sumihora, Mgr. Emilia Strydkov6,Ing. Peter

Durd6k, Ing.Rudolf Traj, Marek Beiu5, Karol
Glejtek, Miroslav Kolef,, Mgr. Peter Klimdik, Milan
Grofbik, Viktoria Vederkov6,Peter Groftik

Proti: 0

Zdfial sa: 0

Nepritomni: I lne. Vladimir Florek

Nehlasovali:

Zaz 0

Proti 1l Anton Sumihora, Mgr. Emilia Strydkov6,Ing. Peter

Durd6k, Ing. Rudolf Traj, Marek Befu5, Karol Glejtek,

Miroslav Kolei, Mgr. Peter Klimdik, Peter Grofbik,

Vikt6ria Vederkov6, Peter Grofdik

ZdrLal saz 0



Nepritomni: I Inp.. Vladimir Florek

Nehlasovali
Potrebnd kvorum : 3/5 vietkich poslancov

Uznesenie i. 8/2018

Obecnd zastupitef stvo obce Zitkarneme
din26.01.2018
schval'uje
posky'tnrit' vf Sku vydavkov
s det'mi a ml6deZou v obci

Hlasovanie:

xy.
Ing. Milafi Vr6bef

starosta obce

t
rne. ruri/uXrdbef

starosta obce

na rok 201 8 v sume 400,00 € mesadne na dinnost' a pritcu

pre Krest'ansk6 spolodenstvo deti a ml'6deLe KaM Zakamenn6'

polrebne kv6rum : nadpoloviind vciiSina pritomni'ch posloncov

Uznesenie d. 9/20L8

Obecnd zastupitel'stvo obce Zdkamennd

dfa26.01.2018
schval'uje
bezodolatn e znadenie vecn6ho bremena v prospech Stredoslovenskej energetiky -
Distribfcie , a.s. Zllinav pr6ve umiestneni a aulolenia inZinierskych sieti a k nim

prislrichajricim ochrannym p6smam na pozemkoch obce k.i. zikamenn6 dotknutych

realizacioustavby ,,Zftkamennd IBV - NiZny koniec - prediZenie NN siete I. etapa", a to C

KN parcely i::rcSttS - orn6 poda o vymere 139 m2 v rozsahu dielu d' l o vymere 33 m2' C

KN parcely (. lI74l2- orna p6da o vymere 17 m2 v rozsahu dielu d. 3 o vymere 76 m2, C

KN parcely (.I17513 - ostatn6 plocha o vymere 83 m2 v rozsahu dielu d' 4 o vymere 22 m2

a c kN parcely d. Ill6ll - ostatn6 plocha o vymere I19 m2 v rozsahu dielu d. 6 o vymere 29

m2vyziadenl;tn GP d. 40971805-l+tzorc uyiru.o,r*;fch Ing. Stefanom Sakm6rom,

Medzibrodie nad Oravou dfia02.03.2017 '

Zal 11 Anton Sumihora, Mgr. Emflia Strydkov6,Ing. Peter

Durd6k, Ing. Rudolf Traj, Marek BeriuS, Karol
Glejtek, Miroslav Kolei, Mgr. Peter Klimdik
Peter Grofbik, Viktoria Vederkov6, Milan Groftik

Proti 0

ZdrL,al sa: 0

Nepritomni: I Ins. Vladimir Florek

Nehlasovali:



Hlasovanie:

Potrebnd kv6rum : 3/5 vietk'ich posloncov

I
Ing. Milan Vr6bel'

starosta obce

Uznesenie d. 10/2018

Obecnd zastupitel'stvo obce Zftkamennd

dna 26.01.2018
schval'uje
odpredaj pozernku obce - E KN parcelu L 10668 - orndpOda o vymere 7352 m2 v k.ii'

Zitkamenndvo vel'kosti podielu obce 1/6 z celku, do predstavuje podiel o vfmere 225,33 m2,

manZelom Michaioyi a Martine Kumotovlrm, za cenu 15'00 €/ m2

z d6vodu hodn6ho osobitn6ho zretel'a podl'a $ 9a, odst. 8, pis. c) Zirkona 13811991 Zb'

o rnajetku obci s platnost'ou uznesenia do 31'12.2018'

OsoOitny zretet sazd6vodiiujetym, LeLiadilel je vlastnikom 516zoelkovej vymery

pozemku.

Hlasovanie:
Zaz 11 Rnton S.rmihora, Mgr. Emilia Sqfdkovf, Ing. Peter

DurdAk, Ing. Rudoif Traj, , Marek Beiu5, Karol

Glejtek, Miroslav Kolefi, Mgr. Peter Klimdik, Peter

Grqfbik, Vtkl6ti" V.d.tkt
Proti: 0

ZdrLalsa: 0

Nepritomni: I Ine. Vladimir Florek

Nehlasovali:
Potrebn( kvdrum : 3/5 vietki'ch posloncov

r"*. r,ailhv,au-r,
starosta obce

I

Lr: 11 Anton Sumihora, Mgr. Emilia Strydkov6, Ing. Peter

DurdSk, Ing. Rudolf Traj, , Marek Befiu5, Karol
Glejtek, Miroslav Kolei, Mgr. Peter Klimdfk, Peter

Grofbik, Vikt6ria Vederkov6, Milan Grofdik

Froti: 0

ZdrL,al sa: 0

Neorftomni: I Ine. Vladimir Florek

Nehlasovali



Uznesenie i. 1L/2018

Obecnd zastupitel'stvo obce Zttkamerute

dfia 26,01.2018
schval'uje
odpredaj pozemkov obse - C KN parcelu (,.37613 - zfhradao vymere 49 m2 a CKN parcelu

d,.3-/712 - zastavan1plocha o vfmire 69 m2 a CKN parcelu (,.37713 - zastavan| plocha

o vymere 39 m2v k.ri. Zitkunenne, vyirotovenl!'ch na zikl'ade GP (,.27312017 dila 26.09'2017

spolodnost'ou Brandys, s.r.o. Ndmestovo, manZelom Pavlovi a l{6rii Kondelov;im,

z dovodu hodneho osobitndho zretela podl'a $ 9a, odst. 8, pis' b) a pism.

e) za cenu 7 ,00 €l m2 s platnost'ou uznesenia do 31.12.2018'

Cisobitn;i zretel'sa od6vodluje tym. Ze uvedeny pozemok je prilahlli k pozernku, ktory je vo

vlastnictve Liadatet a.

lllasovanic:
7,az 10 ,tntotr S.tntihora, Ing. Peter Durd6k, Ing. Rudolf Traj,

Marek Beriu5, Karol Glejtek, Miroslav Kolei"
Mgr. Peter Klimdik, Peter Grofdik, Vikt6ria
Vederkov6, Milan Grofbik

Proti: 0

Zdrlalsa 1 Msr. Emilia Strridkov6

Nenritomni: I Ine. Vladimir Florek

Nehlasovali:
Potrebne kvorum : 3/5 vietkych posloncov

Ing. Milan Vrdbel'
starosta obce

liznesenie i. l2l20l8

Obecnd zastupitel'stvo obce Zdkarnenne

df,a 26.01.2018
schval'uje
odmenu 

"hlavnej 
kontrolorke obce Mgr. Marte Glejtkovej vo vySke I2o/o z platu'

Hlasovanie:

Ing. Mildn Vr6bcf
starosta obce

Za: 11 A"t"".s"*ihora, NIgr' Emilia stq/dkov6' Ing' Peter

Durdiik, Ing. Rudolf Ttaj, , Marck Beriu5, Karol

GIejtek, Miroslav Kolei, Mgr. Peter Klimdik' Peter

Groftik, Vikt6ria V*d.!@
Proti 0

lns. Vladimir Florek
Zdri,al sa: 0

Nepritomnf: 1

Nehlasovali:
n"trrbrd k 6rr. : nadpoloviino viiiiina pritomnych



Uznesenie i. L3/2018

Obecnd zastupitef stvo obce Ztkarnenne
dha26.01.2018
schval'uje
predloZen6 vyridtovanie dot6cie poskytnutej TJ Tatran Zikarnewr6 na dinnost'v roku 2017

a srihlasi s vykonanymi presunmi finandnych prostriedkov medzi jednotlivlfmi Sportovymi

klubmi.

Hlasovanie:

Potrebne kv6rum : nadpotoviind viiiiina pritomnich

ll

f"
Ing. Milan Vrdbef

starosta obce

Zaz 11 Anton Sumihora, Mgr. Emilia Str;fdkov6,Ing. Peter

Durd6k, Ing. Rudolf Traj, , Marek Befiu5, Karol
Glejtek, Miroslav Kolei, Mgr. Peter Klimdik, Peter

Grofbik, Vikt6ria Vederkov5, Milq4 !Ig&4-
Proti: 0

Zdri,alsaz 0

Nenritomnf: I Ine. Vladimir Florek ,

Nehlasovali:
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Poslanci Obecn6ho zastupitel'stva v Zdkamennom

Obec 26kamenn6

029 55 Z6kamenn6 1002

Neschvdlen'f rozpoiet - vyjadrenie

Zasielame od6vodnenie neschvdlenia rozpoftu na rok 20L8 a na roky 2019-2020.

1. Sme toho nlzoru, Ze schvalbvaniu tak6ho d6leZit6ho dokumentu, ak'im je rozpodet

obce, by malo predchddza{ pracovn6 stretnutie tak, ako v minulom roku, na ktorom /
by boli prerokovan6 v5etky d6leiit6 otSzky a zdrovefi by sme mali moZnost' poda{ /

ndmietky a nov6 ndvrhy.

2. Nesrihlasime s rozpodtovanou diastkou 55 000,00 € na rekonitrukciu oplotenia

cintorina ato ztoho d6vodu, Ze sme nevideli projekt, na zdklade ktor6ho by sa dala

urdit' predpokladan6 hodnota diela. Na zdklade skrisenosti z predchSdzajfcich rokov

mdme obavu, ie ked' sa rozpoiet schv6li, neuplatni sa princip hospoddrnosti

a efektivnosti vynakladania verejnfch financii a uzatvoren6 zmluvy o dielo budrj

takmer kopirovat' schv6lenri rozpodet. Navrhujeme diastku na tento projekt zniiil.
V pr(pade potreby k jeho f prave m6ie ddjst v priebehu roka formou rozpodtovfch

opatren(.

3. Navrhujeme do rozpodtu zahrnri{opravu parkoviska pri poite.

4. Navrhujeme zaradit' do rozpodtu vyasfaltovanie MK od konca dediny po rezervdr na

Vy5nom konci.

5. Navrhujeme zaradit' do rozpoitu opravu rezerv6ru na Vyinom konci.



Navrhujeme doplnit' do rozpoitu rekonitrukciu toaliet v zdravotnom stredisku. Na

zasadnuti OZ sme boli sme informovani o torn, ie je vypracovan,f rozpodet na tfito
rekonitrukciu a v rozpoite obce to zahrnut6 nie je.

7. Navrhujem doplnit' do rozpodtu roz5irenie a f pravu hlbokej cesty.

V 26kamennom 15.1.2018.

Miroslav Kolefr

KarolGlejtek
Marek BefiuI

Milan Grofdik

Mgr. Peter Klimiik



ZSpis
zo zasadnutia komisie finandnej, Skodovej a spr6vy majetku konan6ho

dila 23. 01.2018 na Obecnom rirade v Zhkamennom.

Predmetom zasadnutia finandnej komisie bol list, v ktorom vyjadrila dast' poslancov OZ

d6vody neschv6lenia n6vrhu rozpodtu na roky 2018-2020 na poslednom zasadnuti OZ.

Postupne boli rozoberand jednotliv6 d6vody a n6vrhy na zmenu predloZendho rozpodtu.

Zasadnutia finandnej komisie sa ako host'zridastnil starosta obce Ing. Milan Vr6bef, ktory sa

k jednotliv;fm bodom vyjadril a vyslovil svoj n6zor na zapracovanie predloZenych n6vrhov'

K bodu 1 - Pritomni poslanci potvrdili, LenazasadnutiOZkonanom v mesiaci september 2017

bolo dohodnute, Le poslanci predloLiana Obecny rirad n6vrhy hlavnych riloh a akcii, ktor6 by

mali b1A zapracovan6 do rozpodtu na rok 2018. Starosta kon5tatoval, Ze okrem troch poslancov,

nedosial Liadne in6 pripomienky na spracovanie rozpodtu a teda nepokladal za potrebn6

zv ol/ at' pracovn6 stretnutie.

K bodu 2 - Rozpodet na rekon5trukciu oplotenia cintorina a vystavby kolumb6riabol stanovenlf

nazttklade spracovanej projektovej dokument6cie na zdklade poZiadaviek, ktor6 boli stanoven6

podl'a pripomienok prejedndvanych na mnohych zasadnuti achOZ. Projektov6 dokument6cia je

spra"ouatr6 v dvoch variantoch , ztoho d6vodu, Le st6le nie je rozhodnut6 z akdho materi6lu

bude vybudovan6 kolumb6rium. Takto stanoveny rozpodet je predpoklad na vypisanie

verejndho obstar6vania, z ktor6ho vyplynie konedn6 cena na trito akciu. Ak by sme chceli

upravit' qf5ku rozpodtu na tieto prtrce, bolo by potrebn6 upravit'projektovri dokument6ciu a

uidit', ktoi6 pr6ce by neboli rea\izovane. Z uvedenych d6vodov komisia odportlda neupravovat'

uvedenri poloZku v navrhovanom rozpodte na rok 2018.

K bodu 3 - K n6vrhu na zaradenie do n6vrhu rozpodtu opravu parkoviska pri poSte sa vyjadril

starosta obce. Informoval pritomnych, Le v uvedenej lokalite je potrebn6 najskdr realizovaf

pripojenie budovy kultrirneho domu a budovy stardho obecn6ho riradu nakanahzdciu a vyriesit'

fau.i..ri. daZd'ovej vody zcel6ho priestranstva okolo spominanfch budov, pretoZe v pripade

silnej5ich da1dov voda zatfipa kotoldu kultrirneho domu. Je potrebn6 najsk6r komplexne

vyrie5it' tento probl6m a potom zrevitalizovat cely tento are61. Starosta predpokladl, Le je

pltrebn6 konzultovaf mo2nosti riesenia tohto probldmu s odborne sp6sobillfmi osobami.

Komisia na ztrklade uvedenych d6vodov navrhuje, aby sa tento n6vrh nezaptacoval do

rozpodtu avpriebehu roka 2018 sa mdLe upravit'rozpodet na tirto akciu podl'a potreby na

z(klade spracovanych n6vrhov na fpravu priestranstva'

K bodu 4 - Starosta informoval, Ze miestna komunikhcianaVy5nom konci od konca dediny po

most ku vodojemu nie je vo vlastnictve obce a preto ju nie je moZn6 opravovat' a asfaltovat'

zrozpo(tuobce. Opravit'a vyasfaltovat' je moLne len dast'od mosta ku vodojemu a to je moZnd

realiiova( z prostriedkov, ktor6 uZ boli v n6vrhu rozpodtu zapracovand'

Komisia preto odporuda nemenit'n6vrh rozpodtu z uveden6ho ddvodu.

K bodu 5 - Po prehodnoteni n6vrhu, ktory predloZil starosta, komisia odporirda zaptacovat do

n6vrhu rozpodtu na rok 2018 sumu 7 000,00 € na opravu fas6dy, strechy a vnritorn;fch omietok

vodojemu na Vy5nom konci, ato 4 100,00 € na mzdy a odvody do fondov zdravotndho

a soci6lneho poistenia a 2 900,00 € na materi6lovd vydavky.. Tieto pr6ce budri realizovand

svojpomocne zamestnancami obce.



Starosta tieZ infbrmoval o potrebe rekon5trukcie aj technick6ho vybavenia ripravne vody'

Na tieto pr6ce zatiat nie je spracovany rozpodet. Prebiehajri rokovania z firmou, ktor6 n6m

doteruz zab ezp ed ov ala b e Lne opravy'

Kbodu 6 - Starosta vysvetlil, Ze rekon5trukcia soci6lnych zaiadeni v zdravotnom stredisku

bola povodne rozpodtovan6 v beZnom rozpodte, pretoze sa predpokladalo, Le tieto pr6ce budir

realizovane vo vlastnej reLh teda s vlasinymi zamestnancami' Po spracovani projektovej

dokument6 ci" u ,orpoitu bolu t6to akcia prehodnoten6 a starosta pri prejedn6vani n6vrhu

rozpodtu na zastupiteistve v decembri predniesol n6vrh na zmenu predloZendho rozpodtu v tom

,mysle, Ze boli poniZend vidavky uo ,4;sk. 50 000,00 € na akciu chodnik Poriedie a t6to suma

boLra presun utft narekon5trukciu soci6ln ych zatiadeni na zdravotnom stredisku'

Finandna komisia stihlasi s touto tipravou n6vrhu rozpodtu a odporrida ju schv6lit''

K bodu 7 - Clenovia komisie poZiadali starostu o vysvetlenie o ak6 roz5irenie hlbokej cesty sa

j"arra. Starosta informoval , Ze ie to cesta na Kfdere smelom ku vleku, ktor6 bola vykripen6'

predtlim ako sa budir vykoiarat akdkofvek ripravy tejto cesty je potrebn6 vybudovat'

infrastruktiru v tejto dasti tj. voda, rozhlas, verejnd osvetlenie, kanalizilcia. elektrickS energia'

Na vysypa nie azitkladnti iipravu cesty Sirkodivou m6mg dostatok materi6lu a tieto pr6ce sir

finandne zabezpedene v beZnomrozpodie. Po vybudovaniinfrastruktiryjapotrebnd spracovat'

projekt a rozpodet na vybudovanie telesa miestnej komunik6cie.

Komisia po vysvetleni odporu da zabezpedit' postupne vybudovanie .infra5truktriry 
v tejto

lokalite a n6sledne spracovat'prislusnri dokument6ciu na vybudovanie miestnej komunik6cie'



NSvrh - DoPlnok t. 1

k vSeobecne z5v6zn6mu nariadeniu i,. al2ot.7 o oznatovani ulic a in'ich
verejn'ich priestranstiev a tistovani stavieb na 6zemi obce Z6kamenn6

V prilohe zoznamvSetkich ndzvov ulic v k. t.Zitkamenn6 podla abecedn6ho

zoznamu sa meni n6zov ulice v poradidislo L2 z Kovddov6 ulica

na Ulica M. Medveckej

Doplnok d. 1 bol schvSleny na zasadnutioZ dila s platnosuou od

31.03.2018

Ing. Milan Vr6bel'
starosta obce


